
Zápisnica č. 7/2023 

 

zo 7. zasadnutia Študentského parlamentu pri Evanjelickom gymnáziu Jána Amosa 

 

Komenského v Košiciach, konaného 13.6. 2023 

 

  

- Počet prítomných členov je 8: L.Sinay Sek, Ch. Uhrinová Ki, T. Pampurik 1. A, 

                                                    L. Vojtko 2. B, S. Beck Sx, P. Beck Ki, E.S. Smolová 1.B,  

                                                   T.   Hlatká 3.B 

                                                    

- Počet neprítomných členov 7: D. Polan Ki, S. Ostapuk 4. B, N. Semková 4. B, E. Mosná Sp,  

                                                   P. Kukuruďová 2.A, N. Szallaiová Pr, A. Chovancová 3.A 

- Koordinátorka ŠP: Mgr. Elena Kolárová 

  

Program: 1. Otvorenie 

                 2. Zhodnotenie úspechu  ŠP v súťaži Značka kvality ŠP 

                 3. Školský poriadok 

                 4. Bufet 

                 5. Študijný priestor 

                 6. Diskusia, záver 

  

Rokovanie: 

 

K bodu č.1: Otvorenie 

Na úvod zasadnutia L. Vojtko privítal všetkých prítomných členov a otvoril 7. zasadnutie ŠP. 

Osobitne privítal nových členov, ktorí nahradili kooptovaním členov ŠP, ktorým skončilo funkčné 

obdobie maturitou: Michal Ferenc, Jerguš Halčák, Jakub Barila, Sofia Majcherová. 

Novými členmi do konca funkčného obdobia ŠP sa stali: Noemi Sallaiová, Patrik Beck, Terézia 

Hlatká, Alexandra Chovancová. 

Zasadanie ŠP bolo uznášaniaschopné. Neprítomní členovia sa ospravedlnili z osobných  a 

zdravotných dôvodov. 

K bodu č.2: Zhodnotenie úspechu ŠP v súťaži Značka kvality 



Predseda parlamentu L. Vojtko oznámil, že školský parlament získal ocenenie “bronzový parlament” 

v súťaži RCM Košice Značka kvality ŠP. Po splnení kritérií sme uspeli na bronzovej úrovni. L. 

Vojtko poďakoval členom parlamentu za ich prácu a zagratuloval k spoločnému úspechu. Súťaž bude 

pokračovať aj budúci rok.  

K bodu č.3: Školský poriadok 

Predseda parlamentu L. Vojtko a ostatní členovia diskutovali o školskom poriadku  a poukázali na 

body,  ktoré by chceli zmeniť. Diskutovalo sa  hlavne o  týchto bodoch: 

- Žiaci nad 18 rokov by mali mať povolenie si sami napísať ospravedlnenku,  kedže sú už za 

seba zodpovední 

- Keď je vonku horúco mali  by byť povolené prijateľné crop topy, kratšie oblečenie  

K bodu č. 4: Bufet 

Členovia parlamentu diskutovali  o školskom bufete - automate, o  potravinách, ktoré ponúka a aké by 

chceli zmeniť alebo pridať.  

K bodu č. 5: Študijný priestor 

Členmi parlamentu bolo navrhnuté,  aby sa mohla spraviť alebo zrenovovať miestnosť, časť priestoru   

chodby, kde by žiaci mohli študovať a tráviť čas cez prestávky, medzi krúžkami alebo po vyučovaní. 

K bodu č. 6: Diskusia, záver 

 

Členovia ŠP diskutovali o realizácií návrhov. Dospeli k názoru, že všetky navrhnuté nápady sa dajú 

uskutočniť. Prerozdeľovali si úlohy. Predseda L. Vojtko poďakoval všetkým za aktívnu účasť. 

Neoddeliteľnou súčasťou zápisnice je prezenčná listina zo zasadnutia ŠP. 

 

V Košiciach, dňa 13.6.2023 

 

Zápisnicu vyhotovila: Ella Sofia Smolová................................................... 

Zápisnicu overila: Emma Mosná ..................................................... 

 


